



## COACH HOTEL ACCESS INSTRUCTIONS

For the safety and security of our and your guests, coaches must park here at all times when drop-off and pick-up guests or simply access the hotel.

It is prohibited to leave the coach directly in front of the hotel or on the other side of the street.

Overnight coach drop-off points directions are available at the Front Desk.

## RÈGLEMENTATION DU STATIONNEMENT DES BUS

Pour la sécurité et la sûreté de nos clients, les bus doivent impérativement se garer à l'endroit désigné pour toute arrivée ou départ de votre groupe.

Il est strictement interdit de se garer directement devant l'hôtel ou sur l'avenue du Président Salvador Allende, donc devant l'hôtel.

Les instructions d'accès au parking réservé aux bus durant la nuit sont disponibles à la réception de l'hôtel.

**It is important to note that every coach driver and tour guides are personally responsible for the safety and security of your guests. Any non compliance will result in disciplinary action by the city of Arcueil. Please communicate this information to the respective persons.**

**Il est très important de noter que le chauffeur et le guide sont personnellement responsables de la sûreté et de la sécurité de leurs clients. Le non respect de cette clause donnera lieu à des sanctions disciplinaires établies par la ville d'Arcueil.**

**Vous êtes priés d'en informer les personnes concernées.**